

## **PYKÄLÄ RY:N**

### **HALLITUKSEN KOKOUS 33/2016**

- Aika:** 11.9.2016 klo 19.00
- Paikka:** Yhdistyksen väistötilat Casa Acadecilla  
Hietaniemenkatu 7 A, 3. krs
- Läsnä:** Katariina Järvi, puheenjohtaja  
Laura Renholm, sihteeri  
Tiia Takalo  
Linnea Viherkenttä  
Enna Hakala  
Aapo Heinäsmäki  
Helinä Teittinen

#### **1. Kokouksen avaaminen**

Puheenjohtaja Järvi avasi kokouksen kello 18.32.

#### **2. Laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen**

Todettiin kokous laillisesti koolle kutsutuksi ja päätösvaltaiseksi.

#### **3. Esityslistan hyväksyminen työjärjestykseksi**

Hyväksyttiin esityslista kokouksen työjärjestykseksi. (Liite 1)

#### **4. Ilmoitusasiat**

Ulkoasiainvastaava Heinäsmäki kehotti kaikkia ottamaan ruokaa. Kiitettiin Heinäsmäkeä ruuasta.

Opintovastaava Teittinen totesi mumminsa täyttäneen 80 vuotta. Onniteltiin Teittisen mummia merkkipäivän johdosta.

Tiedotusvastaava Takalo kertoi ostaneensa sata grammaa Aapo-lankaa. Takalo kertoi langan käyttötarkoituksesta.

Keskusteltiin orastavasta ikäkriisistä.

Todettiin Phuksiaisia, Dokaanin jatkoja ja Boreniuksen risteilyä vietetyn. Kiitettiin dekaani Kimmo Nuotiota osallistumisesta Dokaanin jatkoille.

Paheksuttiin Judi Pöllön Instagram-käyttäytymistä.

Epäiltiin Heinäsmäellä ja puheenjohtaja Järvellä olevan ilmoitusasiaa.

Kehuttiin yleisvastaava Hakalan ottamia kuvia.

Takalo ja sihteeri Renholm kertoivat perjantai-illastaan.

Todettiin koko hallituksen odottavan Kiljavaa.

## **5. Edellisen kokouksen pöytäkirjan tarkastaminen**

Siirrettiin edellisen kokouksen pöytäkirjan tarkastaminen hallituksen sähköpostilistalle.

## **6. Yleisasiat**

### **6.1 Phuksiaiset 7.9.**

Todettiin Phuksiaisia vietetyn ja tapahtuman sujuneen hyvin.

Keskusteltiin Phuksiaisten jatkoista ja jatkojenjatkoista. Todettiin jatkojenjatkojen toimineen hyvin.

Keskusteltiin Pykälän jäsenyyden varmistamisesta bileiden yhteydessä.

### **6.2 Kiljava 12.-13.9.**

Iloittiin Kiljavan olevan kohta täällä.

Keskusteltiin Kiljavan pukukoodista, majoittautumisesta, siivouksesta, mukaan tarvittavista tavaroista, bussi- ja laululäsyistä, mahdollisista varjoilijoista sekä kossuskabasta.

Keskusteltiin emäntien ja YVK:n perehdyttämisestä Kiljavalla toimimiseen.

Todettiin, ettei uiminen Kiljavalla ole sallittua.

### **6.3 Syyskauden avajaiset 14.9.**

Todettiin Syyskauden avajaisten myyneen loppuun ennätysnopeasti.

Keskusteltiin Syyskauden avajaisiin ovelta myytävistä lipuista ja YVK:n vuoroista.

Yleisvastaava Hakala totesi kyseessä olevan hänen lempijuhlansa ja kertoi odottavansa iltaa innolla.

Keskusteltiin hallituksen etkoista ennen tapahtuman alkua.

### **6.4 Fuksiseikkailu 27.9.**

Keskusteltiin Fuksiseikkailun jatkojen lipuista.

### **6.5 PyKY-Syysklassikko 30.9.**

Keskusteltiin PyKY-Syysklassikon yritysyhteistyöstä, juontajista ja jatkopaikasta.

#### **6.6 Phuksisitsit 4. ja 6.10.**

Keskusteltiin Phuksitsien osallistujista, laulunjohtajista, yritys yhteistyöstä, sulkuvuoroista ja jatkoista.

#### **6.7 Kaverisitsit 13.10.**

Keskusteltiin Kaverisitsien laulunjohtajista.

#### **6.8 Ulottuvuusbileet 2.11.**

Ei uutta asiaa Ulottuvuusbileistä.

#### **6.9 Glamoursitsit 9.11.**

Ei uutta asiaa Glamoursitseistä.

#### **6.10 Sonniaiset 16.11.**

Keskusteltiin phuksitoimikuntien kokoamisesta valiokuntien yhteiskokouksen yhteydessä.

Keskusteltiin phuksitoimikuntien tehtävistä tiedottamisesta ennen toimikuntien kokoamista.

Keskusteltiin valiokuntien yhteiskokouksen kokouskutsusta.

Keskusteltiin phuksitoimikuntien hallituksen yhteyshenkilöistä.

Päätettiin tiedotusvastaava Takalon olevan haalari- ja matrikkeli toimikuntien, sihteerin Renholmin sonniaistoimikunnan ja tilavastaava Viherkentän ulottuvuustoimikunnan yhteyshenkilöt hallituksessa.

#### **6.11 Pikkujoulut 24.11.**

Yleisvastaava Hakala kertoi Pikkujoulujen esiintyjästä.

Keskusteltiin Pikkujoulujen tiloista.

Keskusteltiin alalin tilavuokrien huomioimisesta tapahtumien budjeteissa ja Pykälän kattamasta tilavuokran osuudesta tapahtumaa kohden.

#### **6.12 Korruptiositsit 2.12.**

Sihteerin Renholm iloitsi Korruptiositsien tilavarauksen olevan kunnossa.

#### **6.13 Muut syksyn tapahtumat**

Keskusteltiin lentojen varaamisesta Artiklan vuosijuhlille.

## **6.14 Muut yleisasiat**

Keskusteltiin Kiljavan bussiläsyn bingon väittämistä.

## **7. Opintoasiat**

### **7.1 Seminaarivapaapaikat**

Opintovastaava Teittinen kertoi ehdottavansa jaettavia seminaarivapaapaikkoja hallituksen sähköpostilistalla seuraavana päivänä.

### **7.2 Vaihtoehtoisen opintoputken ilta 27.9.**

Opintovastaava Teittinen kertoi Vaihtoehtoisen opintoputken illan puhujista.

### **7.3 Muut opintoasiat**

Opintovastaava Teittinen kertoi OVK:n järjestävän opintoneuvontapäivystyksiä phukseille yhdistyksen toimistolla.

Teittinen kertoi tiedekuntapäivää vietetyn. Teittinen kertoi tiedekuntapäivässä käsitellyistä aiheista.

Teittinen kertoi kokoustaneensa ON- ja OTM-koulutusohjelmien johtoryhmien kanssa. Teittinen kertoi kokouksessa käsitellyistä asioista.

Keskusteltiin opiskelijavaihtojen johdosta vapautuvien halloped-paikkojen täyttämistä.

Kokoustauko alkoi kello 20.32.

Kokoustauko päättyi kello 21.21.

## **8. Ulkoasiat**

### **8.1 Tulevat KV-viikot**

Ulkoasiainvastaava kertoi nimeävänsä Codexin KV-viikon osallistajat, kun saa tiedon mahdollisista lisäpaikoista.

Heinäsmäki totesi, ettei KV-viikon infoilta ole aikataulullisesti mahdollista järjestää ennen Artiklan KV-viikon ilmoittautumista.

### **8.2 Vaihtarisitsit 16.9.**

Ulkoasiainvastaava Heinäsmäki kertoi Vaihtarisitsien lipunmyynnistä ja budjetista.

Keskusteltiin Vaihtarisitsien jatkoapaikasta.

### **8.3 Oktoberfest-sitsit 20.10.**

Ulkoasianvastaava Heinäsmäki kertoi Oktoberfest-sitsien järjestelyiden etenevän.

#### **8.4 Codex-sitsit 3.12.**

Ulkoasiainvastaava Heinäsmäki kertoi Codex-sitsien päivämäärän varmistuneen ja tiedottaneensa asiasta Codexin ja Justuksen hallituksia.

#### **8.5 Muut ulkoasiat**

Keskusteltiin Kannunvalajien hallituksen kanssa järjestettävän kossuillan ajankohdasta.

Ulkoasiainvastaava kertoi tehneensä vuosijuhlailmoittautumisia.

Velvoitettiin tiedotusvastaava Takalo ottamaan tiedotuspuoliksijuotukossupullo syliin.

Ei vastaanotettavaa postia.

### **9. Tila-asiat**

#### **9.1 Remonttiasiat**

Puheenjohtaja Järvi kertoi käyneensä katsomassa kerhotiloja.

#### **9.2 Väistötilat**

Iloittiin uusista hallituksen huoneen avaimista.

#### **9.3 Muut tila-asiat**

Keskusteltiin uusista mopeista ja siivoamisesta väistötiloissa.

Keskusteltiin roskien viemisestä ja loppusiivouksen yhteydessä läpikäytävistä asioista.

### **10. Yrityssuhdeasiat**

#### **10.1 Yhteistyötapaamiset**

Keskusteltiin yritys yhteistyöstä laulukirjan, PyKY-Syysklassikon ja tilojen osalta.

Sihteeri Renholm kertoi tulevista yhteistyötapaamisista.

Keskusteltiin DLA Piperin sponsoroimien Keep Cupien jakamisesta valiokuntien yhteiskokouksessa.

#### **10.2 Vuosijuhlat**

Ei uutta asiaa vuosijuhlista.

#### **10.3 Muut yrityssuhdeasiat**

Keskusteltiin uusista jäseneduista.

Keskusteltiin tapahtumien tuotesponsoroinnista.

## **11. Talous**

### **11.1 Valmennuskurssit**

#### **11.1.1 Avustavien kurssipäälliköiden rekrytointi**

Puheenjohtaja Järvi kertoi haastattelevansa yhdessä vastaava kurssipäällikkö Essi Granholmin kanssa avustavaksi kurssipäälliköksi hakeneita vielä seuraavana päivänä. Päätettiin keskustella valinnoista seuraavana päivänä myös hallituksen kesne ja tiedottaa kaikkia hakijoita tulevalla viikolla.

Järvi kertoi avustava kurssipäällikkö Milja Makkosen työsopimuksen allekirjoitettavan seuraavana päivänä ja kahden muun valittavan avustavan kurssipäällikön työsopimukset mahdollisimman pian valinnan jälkeen.

#### **11.1.2 Muut valmennuskurssien asiat**

Ei uutta asiaa valmennuskursseista.

### **11.2 Spex**

Puheenjohtaja Järvi kertoi Spexin käyneen katsomassa harjoitustiloja Casa Academican 5. kerroksessa. Järvi esitteli Spexin saaman ehdotuksen tilojen vuokrasopimukseksi. Hyväksyttiin vuokrasopimus.

### **11.3 Avustushakemukset**

Ei uusia avustushakemuksia.

### **11.4 Muut talousasiat**

Ei muita talousasioita.

## **12. Tiedotusasiat**

### **12.1 Nettisivujen päivittäminen**

Tiedotusvastaava Takalo totesi nettisivuja ja blogia päivitetyn.

### **12.2 Laulukirja**

Ulkoasiainvastaava Heinäsmäki totesi laulukirjan valmistuvan hiljalleen.

Keskusteltiin laulukirjan yritysysteistyöstä.

## **12.2 Muut tiedotusasiat**

Tiedotusvastaava Takalo kertoi IV:n syksyn aloituskokouksen ajankohdan päätetyn.

## **13. Muut esille tulevat asiat**

### **13.1 Pykälä ja SLUSH**

Todettiin SLUSHin Pykälän tiimin teamleaderiksi valitun Sini Tervon.

### **13.2 Muut esille tulevat asiat**

Keskusteltiin HELPin uusien illan ajankohdasta ja pykäläistien omasta uusien illasta.

Keskusteltiin Kaveristisien lipunmyynnin ajankohdasta.

Todettiin kaikkien odottavan innolla Kiljavaa ja Syyskauden avajaisia.

Yleisvastaava Hakala, opintovastaava Teittinen ja sihteeri Renholm totesivat odottavansa rikosoikeuden esseidensä valmistumista.

## **14. Seuraava kokous**

Todettiin seuraavan kokouksen olevan 19.9. kello 18.30.

Todettiin puheenjohtaja Järven olevan pullavuorossa Vanhusten päivän kunniaksi.

## **15. Kokouksen päättäminen**

Puheenjohtaja Järvi päätti kokouksen kello 23.04.

## **Pöytäkirjan vakuudeksi**

---

Katariina Järvi  
Puheenjohtaja

---

Laura Renholm  
Sihteeri